
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 23. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 351
Der er en søgning på 30,2 pct. til EUD på Campus Bornholm, men der er stadigvæk 
brug for at flere unge tager sin erhvervsuddannelse på Bornholm, hvor børnetallet falder 
og der er et overskud af praktikpladser. Et Skolehjem på Bornholm er afgørende for 
at sikre både et Campus og elever nok til det bornholmske erhvervsliv. Et skolehjem 
på Bornholm vil sikre, at man som forældre trygt kan sende sit barn til Bornholm for 
at tage sin uddannelse, og det har været på tegnebrættet gennem flere år, men der 
mangler afklaring om tilladelse til etablering af skolehjemmet og medfølgende økonomi. 
Vil ministeren oplyse, hvornår Campus Bornholm kan forvente tilladelse til etableringen af 
et skolehjem, og en medfølgende økonomi, der sikrer, at det kan lade sig gøre?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Juel-Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand

1/1

Offentligt
BUU Alm.del - Spørgsmål 351

Børne- og Undervisningsudvalget 2023-24


